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Juharos Eszter Dobos Csengét, Szigeti Balázst és Varga Ádámot szavazatszámlálónak jelöl-
te. Egységesen megszavazva.

Levezető elnök: Juharos Eszter. Egységesen megszavazva.

Juharos Eszter bemutatta a napirendi pontokat. Változtatások kérvényezve. Az új napi-
rendi pontok egyhangúan elfogadva.

Mindenkinek a beszámolója el lett fogadva. Furuglyás Kristófon kívül mindenkinek 22
IGEN-nel és 2 érvénytelennel, Furuglyás Kristófnak 21 IGEN, 1 NEM, 2 érvénytelen szavazattal.
(Ekkor a szavazati joggal rendelkezők száma még 24 volt.)

1. Elnök
Leköszönő: Juharos Eszter. Elmúlt egy évben végre jelenlétiben lehetett mindent tartani.
Kivétel a pár online társas est. Összességében minden prímán zajlott le. Egyetlen, ami ne-
hézséget okozott: az azon évfolyamok mozgósítása, amelyek az online térben szocializálódtak
a járványhelyzet miatt. Van még hova fejlődni, de alapvetően egy jó irányt sikerült belőni. Az
EHB üléseken a részvétel megfelelő volt, az online hibrid megoldás is bevált. Legnagyobb kom-
munikáló platform az online tér volt, fennakadások nem voltak. Meg van elégedve mindenkinek
a munkájával, nagyobb nézeteltérések nem voltak.

Tanácsok a következő elnöknek: legyen bátor a programok diverzitásával kapcsolatban, a
meglévő programpalettát lehet bővíteni, változtatni. Pl: TDK hét. Továbbá az elnökséget
összetartani nagyon fontos dolog.

Jelölés: Papp Zsombor jelöli Csengeri Kamillát. Elfogadva. Eddig általános elnökségi tag
volt. Nagyon megtetszett neki az elnökség, nagyon sokat kapott tőle, és szeretne visszaadni
ennek a közösségnek. Megválasztása esetén szeretné a régi programokat folytatni, illetve len-
nének új saját, és más által ajánlott ötletei is. A programokon az alacsony részvételi szám
okára szeretne fényt deríteni. Papp Zsombor: sok minden mást is csinálsz, lesz-e erre időd? v:
igen. Juharos Eszter: konkrétumok programokra? v: fizikus színházat hozná vissza. Jelenlegi
programokon mit kell változtatni, az még megvitatni való. Csenge: tudod-e, hogy az EHB
elnök kinek felel? v: a Mafihe közgyűlésnek és a nagy Mafihe elnökségnek. Csenge: Mafihe
elnökként milyen további feladatok lesznek? v: beszámolási kötelezetség, pénzügyek.

Csengeri Kamilla elhagyta a termet.
Juharos Eszter: Csengeri Kamilla megkereste őt, hogy szeretne elnöknek jelentkezni. Eszter

utódképzésben részesítette, nyugodt szívvel ajánlja. Csenge: nem ismeri annyira közelről.
Vezetői képességei megvannak? Eszter: Látta benne a határozottságot, nagyon jól átlátja a
szituációkat. Határozott karakter. Papp Zsombor: nagyon lelkiismeretesen dolgozik.

Tuhári Richárd 18:28-kor elment: csökkent a szavazati joggal rendelkezők száma 23-ra.
Csengeri Kamilla visszajött

Szavazás: Eredmény: 23 IGEN-nel egyhangúan megszavazva.
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2. Titkár
Leköszönő: Kadlecsik Ádám. Jegyzőkönyvet írt, az eddigi legjobbakat.

Jelölés: Kadlecsik Ádám jelöli Tanács Gerdát. Elfogadva. Első évben ő volt az ellenőrző
bizottság tagja. Továbbiakban is szeretne ebben a csapatban részt venni, ezért szeretne titkár
lenni. Tisztában van a titkár feladataival, felkereste a korábbi két titkárt, akik ellátták taná-
csokkal. Precíznek, megbízhatónak gondolja magát. Csenge: szervezési dolgokból mennyire
van tapasztalata? v: Összes elnökségi ülésen ott volt, látta hogyan történik. Segíteni szívesen
besegít majd bárhol.

Tanács Gerda elhagyta a termet.
Juharos Eszter: hatalmas precizitással végezte munkáját, mindenre azonnal tudott vála-

szolni, minden ülésen nagyon szorgalmasan ott volt. Tökéletes kvalitások titkárnak. Amikor
problémát talált, akkor is szólt. Csenge: mivel Ellenőrző Bizottsági tag volt, ezért nem jelent-
kezhetett EHB pozícióra, de október 16.-án lemondott posztjáról, így jelentkezhetett. (Lásd:
Melléklet.)

Tanács Gerda visszajött.

Szavazás: Eredmény: 22 IGEN-nel és egy érvénytelennel megszavazva.

3. FÓKA koordinátor
Leköszönő: Szabolics Gerely. Legjobb szóval így tudja leírni az eddigi munkáját: sikerült.
Voltak nehezebb részek, de minden szükséges FÓKÁ-t sikerült megtartani. Meglepő volt, hogy
nem ismert olyan sok embert, akit megkérhet FÓKÁ-t tartani. Tanács a következő koordinátor-
nak: alakítson ki egy rutint! Amint kérnek egy FÓKÁ-t, akkor azonnal kezdje el megszervezni!
Mellékesen: más korrepetáló tanfolyamok bedobták, hogy legyen valami FÓKÁ-s felület, ahol
lehet jelentkezni FÓKA tartónak, és kérni FÓKÁ-t.

Jelölés: Varga Ádám jelöli Papp Zsombort. Sok FÓKÁ-ra járt, nagyon hasznosnak találta
őket, sokat segített neki, szeretné tovább vinni. Sok felsőbb évest ismer, akiket megkérhet
FÓKÁ-t tartani. Utódképzést kapott. Csenge: azt látta, hogy Papp Zsombor nagyon aktív.
Miért pont ezt választottad? v: A PR-hoz annyira nem értene, nem tarja magát annyira jó
programszervezőnek, elnöknek, titkárnak nem szeretne jelentkezni, általánosnak sem szeretne.
Honlaposon gondolkodott még, de inkább lenne FÓKA koordinátor. Eszter: tanárisok FÓKÁ-
ra való bevonására van-e terved? v: Még nem gondolkozott ezen. Elsősorban a tanáris SzaCskót
keresné meg, ott mutatkozna be, mutatná be a FÓKÁ-t.

18:40-kor Tanács Gerda elment, csökkent a szavazati joggal jelentkezők száma 22-re.
Papp Zsombor elhagyta a termet.
Márkó: nagyon lelkiismeretesen végzi bármilyen munkáját. Eszter egyetért: olyan volt,

mintha lenne egy negyedik általános elnökségi tag.
Papp Zsombor visszajött.
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Szavazás: Eredmény: 21 IGEN-nel és egy érvénytelen szavazattal megszavazva.

18:47-kor Szabolics Gergely elment, így 21-re csökkent a szavazati joggal jelentkezők száma.

4. Honlapfelelős
Leköszönő: Furuglyás Kristóf. 4 éve Mafihézem. A honlapfelelősség nem egy túl nehéz dolog.
Ezért az utód majd segítsen minél több mindenben, amiben tud, például tanácsadásban. Nem
sikerült munkássága alatt mindent teljesíteni, de nem volt rossz. Következő honlapfelelősnek:
mindig mondjuk, hogy lesz új honlap, de lehet, hogy sosem lesz. A lényeg, hogy a honlapra
figyeljünk oda, legyen rugalmas a felépítése.

Jelölés: Furuglyás Kristóf jelöli Jánosi Dánielt. Szivacskártya is segített a jelentkezésében.
Kicsit kilóghat az EHB-sektől, mert már PhD-s. Alapvetően egy szivacsjeggyel került ide.
Sosem volt elnökségi tag, de mindig ott volt az eseményeken. Úgy érezte, hogy végre legyen
hivatalosan is valaki. Úgy gondolta a honlapfelelősi poszt lesz megfelelő. Juharos Eszter:
újításra van-e ötlet? v: Még át kell tanulmányoznia, át kell látnia a honlapot. Furuglyás
Kristóf: már megbeszélték, hogy segítenek egymásnak. Csenge: mivel közhasznú szervezet
vagyunk, ezért teljesen nyilvánosnak kell lennünk. Ez az EHB-kra is vonatkozik. Tényleg
komolyan kell venni, hogy ha van egy esemény pl. egy TDK hét, akkor annak kint kell lennie
a honlapon. Erre figyelni kell. v: Erre majd érdemes lesz kiépíteni egy rendszert.

Jánosi Dániel elhagyta a termet.
Furuglyás Kristóf: már megmutatta hogyan működik a honlap. Csenge: támogatja, precíz

embernek ismeri.
Jánosi Dániel visszajött.

Szavazás: Eredmény: 19 IGEN és 2 érvénytelen szavazattal megszavazva.

5. Programfelelős
Leköszönő: Rábóczki Bence. 1. fiziqs focival kezdtük az elnökséget, jól sikerült. Ezzel ellen-
tétben a 2. fiziqs focit nem sikerült megtartani, mert a KCS kollégium nem állt rendelkezésre.
A TDK hét a fele online volt, emiatt nem lett annyira jó. Az online TDK hét nem működik.
Tea & Kex-ek jól sikerültek, de csak 2-t tartottunk. Sajnos kevesebb volt az érdeklődés a prog-
ramok iránt, ezért volt kevesebb. Voltak online játékestek, gördülékenyen mentek. Nem volt
Pi-nap, prágai kirándulás pont ütközött vele. Remélhetőleg jövőre meg lehet tartani. Utolsó
program: tanárisokkal bográcsozás. Jól sikerült. Összességében sikeres volt a programfelelősi
tevékenysége. Juharos Eszter hozzáfűzése: Egész évre az volt a jellemző, hogy szóban nagy
érdeklődés volt a programokra, de a valóságban nagyon kevesen jöttek el helyekre. Hiába volt
aktív promó, nem sikerült összehozni azokat a létszámokat, amiket szerettünk volna. A követ-
kező elnökségnek ez a legnagyobb feladata, hogy az emberek aktivizálását valahogy megoldja.
Készül egy EHB kisokos, melyben a szerzett tapasztalatok, tanácsokat írjuk le. Ez segíti majd
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a következő elnökséget. Ez mehet majd elnökségről elnökségre. Csenge: Legnagyobb vonzó erő
valakinek a program hívására, az az, hogy a folyosón szóban hívjuk el. Rábóczki Bence: tanács
következő programosnak: Próbálja meg szólítani az évfolyamokat, ne féljenek kísérletezni új,
régi elmaradt programokkal. Csináljatok olyan dolgokat, amikre igény van.

18:58-kor Jánosi Dániel elment, így 20-ra csökkent a szavazati joggal rendelkezők száma.

Jelölés: Rábóczki Bence jelöli Cserpák Mihály Márkót. Nagyon tetszik neki a közélet a
szakon, és a Mafihe szerepe, nagyon szívesen részt venne benne. Már van programszervezési
tapasztalata gimnáziumból. Rábóczki Bence már bemutatta neki a munkát. Furuglyás Kristóf:
újítási ötletek? v: Régítés, pl. egy deriváló bajnokság, színház. Új programok: most nem jut
eszébe, de volt ötlete. Juharos Eszter: nem lesz-e ez nehéz feladat úgy, hogy nincs Mafihés
tapasztalata. v: Mindent meg fog tenni, hogy jól megszervezzen mindent.

Cserpák Mihály Márkó elhagyta a termet.
Rábóczki Bence: mentorfelelősként dolgozott vele. Sokat komolyodott tavaly óta, meg-

tanulta, hogy mikor kell komolyan venni valamit, és olyankor azt becsületesen megcsinálja.
Csenge: abban bízik, hogy elég karizmatikus lesz ahhoz, hogy bevonzza az embereket. Zsom-
bor: amit elvállal, azt teljesen a szívére veszi. Például betegen is végigcsinálta a gólyatáborban
a mentorkodást.

Cserpák Mihály Márkó visszajött.

Szavazás: Eredmény: 19 IGEN-nel és 1 érvénytelen szavazattal megszavazva.

6. Média koordinátor (PR-os)
Leköszönő: Malatinszky Adél. Az információk szétosztása jól megvalósult a félév során. A
poszterekbe igyekezett kreativitást tenni. Pl: Pi napi pingálás helyett volt Instagrammon vala-
mi pótlás. Utódnak: Facebook oldalban el lehetne mélyülni jobban. Például magának az oldal
nevével lehessen posztolni, ne mint magánemberként.

19:06-kor belépett Míg Andris, de a szavazati joggal rendelkezők száma nem nőtt.

Jelölés: Malatinszky Adél jelöli Szabó Vencelt. Baráti társaságában is szervezői szerepet
tölt be. PR pozíciónak meg van az előnye, hogy nem annyira kötött, mint egy titkár, és bár
viszonylag sok dolga van, beleférne ez a vállalás. Úgy gondolja, hogy e-mailekben is lehetne
programokról információkat közölni. Ezen és a már meglévő platformokon kívül is tárgyaló-
képes. Rábóczki Bence: oldal menedzselésével van-e tapasztalata? v: Malatinszky Adél már
segített neki, de pl. Instagrammot már vezetett. Furuglyás Kristóf: szakmailag mennyire fér
ez bele az időbe? v: Mindent megtesz. Csenge: Ismersz-e grafikai programokat? v: Canva.
Csenge: az EHB is csinálhat szórólapozásokat. Zsombor: PR oldalról hogy lehet bevonni új
embereket? v: folyosón is odalehet hozzájuk menni. Posztereket lehet csinálni.

Szabó Vencel elhagyta a termet.
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Csenge: én most találkoztam vele először. Papp Zsombor: évfolyamon ismerik. Juharos
Eszter: fogja ezt a munkát becsületesen csinálni? Malatinszky Adél: Tisztában van a feladattal,
amit elvállal, azt megcsinálja. Szakkollégiumban is például aktívan részt vett eseményeken, úgy
gondolja, hogy fogja csinálni amit elvállal. Csenge: PR-os az egy olyan pozíció, ahova egy olyan
ember lenne ideális, aki szabadidejében is szívesen csinál posztokat, posztereket, stb. Nem csak
a kiadott feladatot csinálja meg. Rábóczki Bence: ha nem így van: sok feladatot adunk neki,
amit csináljon meg. Juharos Eszter: ő sem érzi a kitörő lelkesedést. Varga Ádám: Szabó
Vencelt egy komolyan vehető, szorgalmas emberként ismeri. Malatinszky Adél: Szabó Vencel
magától jött és érdeklődött a poszt után.

Szabó Vencel visszajött.

Szavazás: Eredmény: 15 IGEN-nel, 4 érvénytelennel és 1 NEM szavazattal megválasztva.

19:23-kor Szabó Vencel elment, így 19-re csökkent a szavazati joggal rendelkezők száma.

19:24-kor Malatinszky Adél elment, így 18-ra csökkent a szavazati joggal rendelkezők száma.

7. Általános elnökségi tagok
Leköszönők: Varga Krisztina, Takács István és Csengeri Kamilla. Jó munkát végeztek, az ese-
ményeken legalább egy általános elnökségi tag ott volt. Minden kiosztott feladatot elvégeztek.
Érdemes közös csoportot csinálni a szervezésekért, illetve közös vásárlói kártya a bevásárláso-
kért. Kadlecsik Ádám: Az általános elnökségi tagság egy nagyon jó belépő hely az elnökségbe.

Jelölés: Jelölve lett Reichardt András, Deák Bendegúz, Nováki Lóránt, Molnár Lajos és
Klebercz Timon. Nováki Lóránton kívül mindenki elfogadta.

Reichardt András: Elsőéves, sokan mondták, hogy ha részt szeretne venni a közösségi élet-
ben, akkor nagyon jó dolog ide általános elnökségi tagnak jelentkezni. Hasonló munkakörben
már van tapasztalata. Cserpák Mihály Márkó: Mi egy általános elnökségi tag feladata? v: ese-
ményt lebonyolítani, amiben kell, segíteni. Furuglyás Kristóf: Kiosztanak egy feladatot, amivel
nem értesz egyet, mit teszel? v: Visszakérdezne, de megcsinálná, mert minden bizonnyal kell
csinálni az adott esemény lebonyolítására. Furuglyás Kristóf: van-e olyan, akivel nem tudnál
együtt dolgozni? v: nincs. Szigeti Balázs: miért van ez az egyesület? Mit csinálunk? Miért jó
ehhez csatlakozni? v: A közösségi életet segíti a fizikus hallgatók között. Régi programokat,
hagyományokat tart fenn. Furuglyás Kristóf: mennyire jársz haza? v: Budapesten lakik 20
percre az egyetemtől. Csenge: mint jelent számodra a mafihe? v: Magyar Fizikus Hallgatók
Egyesülete.

Deák Bendegúz: Gólya vagyok. Azért jelentkezett, mert nagyon pozitív csalódás volt a fizi-
kus közösségi élet, és szeretne részt venni ennek a szervezésében. Szeretne részt venni programok
szervezésében. Szigeti Balázs: Milyen programokat szerveztél eddig? v: iskolai programokban
is vett részt, osztály kirándulásokban is vett részt, nyaralásoknak is szeret utána nézni. Furug-
lyás Kristóf: Ha nem kerülnél be, akkor is közel maradnál? v: Igen, jövőre például szívesen
lenne PR felelős. (Most tudta meg, hogy van ilyen pozíció.) Rábóczki Bence: Van olyan ál-
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talános elnökségi tag, akivel nem szívesen dolgoznál együtt? v: nincs. Furuglyás Kristóf: Hol
laksz? v: Budapesten. Papp Zsombor: Kiknek szól a Mafihe? v: minden fizikus hallgatónak.
Közösségformáló szerepe van, segítő programok is fontosak. Papp Zsombor: fizikus hallatókon
kívül? v: tanárisok is. Juharos Eszter: mit jelent számodra a Mafihe? v: olyan szervezet,
közösség, ami többet tud nyújtani, mint a sima egyetemi élet.

Molnár Lajos: ambíciózus. Nagyon jól hangzik a pozíció. Amit hallott az az, hogy csinálni
kell, amit mások mondanak, és erre képes. Furuglyás Kristóf: ha ellent mond a józan eszednek?
v: Nem ugrik ki az ablakon, csak ha a földszinten van. Csenge: hogy állsz a tanulmányaiddal?
v: eddig 2 vagy 3 beadandó volt, azok jók lettek. Csenge: milyen programokat ismersz? v: Volt
komplex számháborún, de a legtöbb ami volt, azon volt. Furuglyás Kristóf: ha nem kerülsz be,
akkor maradsz a Mafihe kötelékében, jövőre jelentkeznél? v: Mindenképpen, például szívesen
jelentkezne a PR-ra. Furuglyás Kristóf: Miért nem jelentkeztél most? v: mert az bonyolultabb
volt még mint ez. Furuglyás Kristóf: Merre laksz? v: Újpesten. Be tud érni hétvégi programra.
Cserpák Mihály Márkó: Általános elnökségi tagnak milyen feladata lesz? v: zsíroskenyér kenés,
bevásárlás, felszerelések hordása. Rábóczki Bence: Mit jelent számodra a Mafihe? v: Titeket.
<3.

Klebercz Timon: 1. éves fizikus hallgató. Gólya-mentor találkozókon hallott a Mafihé-
ről, nagyon megtetszett neki. Úgy gondolja, hogy ő eléggé extrovertált ahhoz, hogy egy ilyen
közösségi életbe bekerüljön. Nagyon sok minden érdekli, szívesen csinálná az említett bevásár-
lást, stb. Ezenfelül elég sok mindenhez ért, kreatív embernek vallja magát. Érdekli a grafika,
szórólap tervezése, videóvágás. Furuglyás Kristóf: Ez beszámolókra nagyon jó. Furuglyás Kris-
tóf: középiskolában vettél-e részt közösségi életben? v: Nehezen illeszkedett be, azzal jött az
egyetemre, hogy itt most sikerülni fog, úgy érzi, hogy itt most sikerült, és szeretne ezért prog-
ramokat szervezni. Kisebb iskolán kívüli partikat már szervezett korábban is egyénileg. Már
sok embert megismert. Fel tudná mérni például hogy milyen programokra van igény. Akár
megválasztanak, akár nem. Furuglyás Kristóf: merre laksz? v: 20 percre lakik innen. Szereti
a hétvégi programokat. Rábóczki Bence: mi van, ha nem értesz egy programmal kapcsolatban
a vezetőséggel? v: ha mindenki megegyezett róla, akkor nem ellenkezne. A saját javaslatait
hozzáadná. Papp Zsombor: Szerinted kiknek szól a Mafihe? v: leginkább fizikus orientált. De
a fizika sem csak fizikusoknak szól, a Mafihe sem csak fizikusoknak szól, szólhat matekosoknak,
stb. Cserpák Mihály Márkó: Mire számítasz, milyen feladatköröd lesz? v: Programokban
segédkezés, kenyérkenés, többnyire bármi, amit meg kell csinálni. Nem szeretne általános el-
nökségi tagként megállni, jövőre is szeretne a Mafihe része lenni. Csengeri Kamilla: Mit jelent
számodra a Mafihe? v: Még nem sokat találkozott vele, de egy nagyon összetartó közösségnek
találja, nagyon jó programokkal, nagyszerű élményekkel, akár Mafihe tag valaki, akár nem.

Mind a négyen elhagyták a termet. (Nem halották egymás bemutatkozását.)
Klebercz Timonról esett a legtöbb szó. Papp Zsombor megerősítette, hogy tényleg nagyon

lelkes és extroveltált, illetve jó programokat szervezett már korábban is. Csenge: A Mafihe
hivatalosan a szakmai programokért van, erről nem szabad megfeledkezni! Továbbá a Mafihe
politikamentes!

Mind a négyen visszajöttek.

Szavazás: Eredmény: Reichardt András: 13 szavazat. Deák Bendegúz: 14 szavazat. Mol-
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nár Lajos: 8 szavazat. Klebercz Timon: 16 szavazat. Azaz a megszavazott általános elnökségi
tagok: Reichardt András, Deák Bendegúz és Klebercz Timon.

Juharos Eszter 20:12-kor lezárta a tisztújítót.

Budapest, 2022. október 21. 20:51

Juharos Eszter Kadlecsik Ádám
EHB Elnök EHB Titkár
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